
KINO KLUB ZAGREB
Trg žrtava fašizma 14

ZAPISNIK

sa 19. sjednice predsjedništva Kino kluba "Zagreb" održane 
dana 8.X 199o. god.

PRISUTNI: V. Knežević, R. Gass, M. Bukovac, Z. Ornčec, I.
Horvatić, B. Pavišić, M. Pejković? D. Tomljanović, 
D. Bolt /opravdano kasnio/.

ODSUTNI: J. Posarić

DNEVNI RED: 1,dogovor i zaduženja oko ostvarivanja predstoje
ćih programskih sadržaja i obaveza

2. nabavka S-VAS video opreme

3. pitanje kriterija i organizacije prilikom iz
bora za prostor u suterenu kluba nakon l.XI 199o.

4. razno

Ad - 1

Ad - 2

Na temelju pismenog dopisa Nade Danojević iz "CE-
KUM"-a odlučeno je, da klub i dalje učenicima 
"CEKUM"-a za potrebe nastave i nastavnog programa 
omogući projekcije filmova iz fonda "Filmoteke 16". 

Projekcije će ići svaki drugi petak od 17,3o do 2o, 
sati po izboru N. Danojević, a od 2o,oo će biti 
projekcija za građanstvo.

5o% sredstava mora osigurati "Gekum", 
Kino-operator će ponovno biti Gass Robert, a hono
rirat će se loo,oo dinara po projekciji.

Zaključeno je, da se nastavlja suradnja sa KUD
"HERGEŠIĆ" koje će održavati svoje tribine u kino 
sali KKZ utorkom od 18,00 do 2o,oo sati.
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- Odobreno je održavanje seminara ”SIATUZ"-a u kino 
sali kluba 17»X 199o. od 8,5o do 14,oo sati.

- Odobreno je, da plesna grupa ”I^0h subotom i ned
jeljom od ll,oo do 14,oo sati može vršiti probe i 
kondicione treninge u predvorju kluba. Zauzvrat će 
održati prestavu u KKZ.

- D. Tomljenović se zadužuje za organizaciju ciklusa 
zabranjenih filmova, koji bi trebali krenuti oko 
1,XII 199o. Ukoliko ne može sve sam organizirati mora 
se obratiti predsjedništvu za eventualnu pomoć,

- Šampionat M. Paspe se radi nedostatka filmova odla
že do daljnjega.

- “LUNA -PILH ZAGREB” želi suradnju sa KKZ u vidu iz
najmljivanja gornjih prostorija za potrebe U - matid 
montaže, dok bi kino salu pretvorili u filmski studio. 
Suradnja se jednoglasno odbija, jer je mišljenje 
predsjedništva, da će ostati bez klupskog prostora, 
koji je ionako već reduciran.

— Treba sastaviti novi statut kluba, te se za radni 
elaborat o novom statutu zadužuju tajnik kluba R. 
Gass i član predsjedništva I. Horvatić.

Ad - 2 Postoji mogućnost nabavke U - matic opreme koja se 
rashoduje na HTV’ i stoga se zadužuje komisija /Buko
vac, Horvatić, Gasa/, da kontaktira sa HTV.

U slučaju nemogućnosti nabavke U-maticq, mišljenje 
predsjedništva, je da se nabavi kvalitetna S-VHS 
oprema.

Ad - 3 Prijedlog je, da se objavi javni natječaj sa uvjeti
ma rada /plaćanje najamnine, režija, suradnja sa KKZ 
itd,/, no predsjedništvo se ne slaže sa licitacijom 
oko prostora, jer visina najamnine ne može biti glav
ni kriterij prilikom dodjeljivanja prostora. Također 
predsjedništvo naglašava, da se iznajmljuje samo 
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prostor oko šanka, a ne i kino sala, to se tiče 
gornjeg prostora tj. tajništva, smatra se primarnom 
obavezom vraćanje prostora članovima kluba, a ako se 
iznajmljuje eventualni i dalje, onda uz veću naknadu.

Potpisan je ugovor o međusobnoj suradnji između KKZ i 
NTZ, te davanju prostora u suterenu na korištenje KKZ, 
tako da je pravno omogućeno iznajmiti prostor za ugos
titeljsku djelatnost.

Ad - 4 M. Bukovac iznio je prijedlog o rušenju pregradnog 
zida u projekcionoj kabini, te preseljenju arhive u 
projekcionu kabinu, dok bi se gornji prostor osposobio 
za video montažu.

Zapisnik vodio i sastavio: Zagreb, 26.X 199o.

Gass Robert
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Nakon toga predsjedništvo je razmatralo ostale ponude i poslije 
vijećanja od oca Jo min donijelo slijedeće zaključke :

- poduzeća "G-LASER" i "MUHA" ne udovoljavaju početnim uvjetima, 
jer jos nemaju registrirano poduzeće za obavljanje ugostitelj

ske djelatnosti
- pojedini predstavnici poduzeća "ALCOR” imali su već nesuglasica 

i nesporazuma sa pojedinim članovima predsjedništva
- agencija "BIZZART" je težište ponude imala na koncertima i 

glazbenim slušaonicama, a tek potom spominjala ugostiteljsko 
domarske poslove

- RUŽA KOVŠE i ŽARKO ČIZMAR imali su najopširniju, najozbiljniju 
i najkonkretniju ponudu, te ostavili najbolji dojam

Poslije ponovne kraće diskusije sa R. KOVŠE i Ž. ČIZMAROM odlučeno 
je dg/oni budu nosioci budućih ugostiteljsko-domarskih





KINO KLUB ZAGREB
Trg žrtava fašizma 14

ZAPISNIK

sa 19. sjednice predsjedništva Kino kluba "Zagreb" održane dana 
23.X 199o.

Prisutni : J. Posarić, R. Gass, D. Bolt, Z. drnčec, I. Horvatić, 
B. Pavišić, M. Pejković, M. Bukovac (zakasnio opravdano) 

Odsutan : V. Knežević
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